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Verslag bestuursvergadering cultuurraad 12 januari 2021  
 
 
Aanwezigen:  
André Gielen, Marc Dedecker, Yannick Eurlings, Brecht Vanhengel, Laurent Bijnens,  
Walter Vandeneede, Martin Van der Sman, An-Sofie Weytjens, Luc Daenen 
 
Verontschuldigd: Kristof Vanhengel, Leon Hensels, Annick Thijs, Edith Cuypers 
 
Afwezigen:  

 
  

1. Verslag vergadering van 10 november 2020 

 
o Het verslag werd via mail goedgekeurd door de raad. 

 
2. Afgelopen activiteiten 

 
o 11/11 herdenking: De burgemeester en een kleine delegatie K.V.O.V. brachten een bloemenhulde 

aan de begraafplaats en het monument aan de kerk.  
o Algemene vergadering cultuurraad: Kon niet plaatsvinden. 

Er werd een algemene mailing gedaan naar alle verenigingen 
 

3. Komende activiteiten 
 

o Poëzieavond 12 feb. 2021: Gezien de omstandigheden besliste het comité de Poëzieavond te 
verplaatsen naar 13 juni. 

o Algemene vergadering: we leggen 16/3 onder voorbehoud vast en wachten af tot midden februari 
voor een eventuele mailing rond te sturen. 

o Schans Anders 2021: Het alternatief concept ligt nog klaar van vorige zomer. Indien mogelijk gaan 
we dit toepassen komende zomer. Mogelijk datums zijn 7, 8, 14, 21 of 22 augustus. 
Het concept voor de strijd der gehuchten gaat niet verloren. Dit is ook klaar om bij de volgende 
volwaardige editie toe te passen. 
 

4. Corona info 
 

o Reglement projectsubsidie i.k.v. de coronacrisis: 
Het reglement werd goedgekeurd door de gemeenteraad en bezorgd aan alle Zutendaalse 
verenigingen. 

o Verwenbon: 
Elke inwoner ontvangt een verwenbon van € 5, geldig vanaf maart. Dit ter vervanging van het feest 
van de vurige hoop dat geannuleerd werd. 
 

5. Bibliotheek 
 

o Er is een nieuw tas in gebruik voor bezoekers van de Bib -> veel positieve feedback. 
o Er is een boekenbingo lopende voor volwassenen en in de kerstperiode werd er ook een bingo voor de 

kinderen uitgedeeld. 
o Er stond een activiteit gepland i.s.m. de Academie, maar deze is geannuleerd wegens de lopende 

maatregelen. 
o In maart staat het 50-jarig jubilieum van de Jeugdboekenmaand gepland met het thema Feest 
o Er hebben zich al kandidaten aangemeld voor de werkgroep van de Bib, ook de scholen worden nog 

apart aangeschreven. We hopen in februari hiermee te starten. 
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6. Subsidiereglement en huishoudelijk reglement cultuurraad 
 

o Samen met Yannick en Elke is er al een algemene visie uitgewerkt voor de verdere uitwerking van het 
reglement. Van hieruit kan de werkgroep de verdere regels vastleggen. 

o Deze visie ligt nu nog ter bespreking bij het schepencollege voor hun goedkeuring om dit verder uit te 
werken. Zodra we hier feedback over krijgen, kan er gestart worden met de werkgroep. 

 
 

7. Oudercomité de stapsteen 
 
Het oudercomité van de Stapsteen zou graag ook toetreden tot de cultuurraad. 
Ze zouden graag zoals de andere ouderraden de mogelijkheid hebben om een dossier in te brengen voor 
werkingssubsidies. In bijlage vinden jullie de mail waarin penningmeester An Van de Velde het comité voorstelt. 
 
-> Oudercomité de Stapsteen wordt toegelaten tot de cultuurraad aangezien de oudercomités van de andere 
scholen ook al tot de raad behoren. Ze worden op de hoogte gebracht van de huidige situatie nl. dat er een 
nieuw subsidiereglement ontwikkeld wordt. In tussentijd kunnen ze wel beroep doen op het gebruik van de 
gemeentelijke accommodaties (zodra de maatregelen dit toelaten) 

 

8. Vergaderingen voor dit jaar 
12/1 - 9/3 - 11/5 - 13/7 - 14/9 - 16/11 telkens om 16u. 
-> voorstel om de vergaderingen vanaf nu om 17u te starten werd goedgekeurd door de aanwezige leden. 
Dit o.w.v. het moeilijk uur voor zowel Kristof als Annick. 
De afwezigen wordt om hun goedkeuring gevraagd via mail. 

 
9. Cultuurbeleidscoördinator 

 
Brecht stopt vanaf 25 januari ’20 als cultuurbeleidscoördinator en gaat volledig onder de dienst communicatie 
werken voor de gemeente. De opvolging ligt al vast, de nieuwe coördinator is Kylie Muffels, zij zal instaan voor 
cultuur, erfgoed en feestelijkheden.  
-> Brecht en de leden bedanken elkaar voor de aangename samenwerking de afgelopen jaren en wensen 
elkaar veel succes. 

 
 

10. Varia  
 

o Project rond de Zutendaalse Missionarissen wordt terug opgepikt. 
Binnenkort wordt in kleine groep al samengezeten voor de planning voor dit jaar uit te zetten. 
Streefdatum voor de uitwerking: Missieweek van 11-17 oktober 2021 
 

o Er stond een alternatieve activiteit gepland voor het Feest van de Vurige Hoop. Deze werd op het 
laatste moment nog geannuleerd wegens de lopende maatregelen en het risico hieraan verbonden. 
Er komt een jaaroverzicht in de vorm van een kortfilm in samenwerking met Jos Bamps. 
Hier zal er teruggeblikt worden op een turbulent jaar waar ook veel positieve zaken gebeurd zijn. 
 

o Voor de loods op het militair domein zijn er momenteel geen veranderingen. De verenigingen kunnen 
hier dit jaar voorlopig nog gebruik van maken. In tussentijd doet de gemeente er alles aan om deze 
locatie in eigen beheer te krijgen voor de toekomst. 

 
o Rondvraag raadsleden die in een vereniging zitten: 

 
➔ Walter voor VTBkultuur: indien mogelijk starten ze terug op met activiteiten midden februari 
➔ Laurent voor Gezinsbond: gaan hun jaarprogramma aftoetsen en vastleggen vanaf februari 
➔ Marc voor Neos: voor januari en februari is alles afgezegd, er wordt gemikt op maart om 

actief te starten. In tussentijd wordt er wekelijks gemaild naar de leden en is er een 
wandelsysteem opgestart met het bestuur dat toch een 35-tal leden aanspreekt. 

➔ Martin voor Heidegalm: wandelende repetities met begeleiding op de gsm. 
Het nieuwjaarsconcert werd geannuleerd, eventueel wordt dit verzet naar april. 
Volgend jaar staat ook de viering van 50 jaar Heidegalm gepland. 

➔ Martin voor Slipjacht: dit jaar staat ook de viering van 50 jaar slipjacht gepland. 
➔ Martin voor Posthalt: dit jaar staat ook de viering van 50 jaar Posthalt gepland. I.s.m. het 

siercomité trachten ze eind augustus hier iets rond te organiseren. 
 

 
 
 


